
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

7 скликання 

 

ПРОТОКОЛ № 2 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 27 лютого 2017 року                                                                     м.Житомир 

09-00 год. 

 

Всього членів комісії – 10. 

Присутні на засіданні  – 8:  Голік Т.І.,  Шахова О.П., Дєньга В.А.,  Нижник В.Т. 

Парфентієва Т.М., Стах В.М., Кліменко В.М., Медведюк О.В. 

Відсутні – 2: Котвицький С.В.,  Михайлов А.М. 

 

           Для участі у роботі комісії на початку засідання зареєструвалося 7 

депутатів:  Голік Т.І.,  Дєньга В.А.,  Нижник В.Т. Парфентієва Т.М., Стах В.М., 

Кліменко В.М., Медведюк О.В. 

 

У роботі комісії беруть участь: 

1. Крутій С.Г. – голова районної ради 

2. Микитюк С.М. - голова райдержадміністрації 

3. Білецький О.М. – заступник голови районної ради 

4. Козарчук М. П. – заступник голови райдержадміністрації 

5. Подорожна Т.Л. – керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради. 

6. Ходоровська Н. В. – начальник управління фінансів райдержадміністрації 

7. Золотаренко П. Г. – виконуючий обов’язки начальника відділу освіти 

райдержадміністрації 

8. Поліщук М. Г. – голова Громадської організації  «СОЮЗ» ЛІКВІДАТОРИ 

ЧОРНОБИЛЯ» 

9. Горбенко Г.В. – головний лікар комунальної установи «Центр первинної 

медико-санітарної допомоги» районної ради 

10. Шуляк В.І. – головний лікар комунальної установи «Центральна районна 

лікарня» районної ради 

11. Сокальський С.В. – Глибочицький сільський голова 

12. Мерішевський Є.Л. – представник Громадської ради при 

райдержадміністрації 

13. Закшевський О.О. - представник Громадської ради при 

райдержадміністрації 

14. Депутати районної ради:  Оржехівський В.М.,  Уницький С.О.,  Рєбдєв 

Я.А., Гребенюк О.П., Давидов А.В., Якимець А.В., Приставський М.М. 

15. Працівники виконавчого апарату районної ради 

16. Представники трудового колективу редакції газети «Приміське життя»: 

Юхимчук С.М., Сень Е.П., Рожко З.Д., Мельник К.М., Тарасюк П.М. 

17. Представники засобів масової інформації  

 

         У зв’язку з відсутністю на засіданні голови комісії та заступника голови 

комісії засідання веде секретар комісії Голік Т.І. 



 

СЛУХАЛИ: Про початок роботи постійної комісії. 

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

«За» - 7. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

СЛУХАЛИ: Про обрання секретаря засідання комісії. 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем засідання комісії Парфентієву Т.М. 

«За» - 7. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний постійної комісії. 

                    Інформує:  секретар постійної  комісії  Голік Т.І. 

     Ознайомила присутніх із переліком питань, що пропонуються до розгляду на 

комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В.Т., вніс пропозицію доповнити порядок денний 

питанням «Про безоплатну передачу нежилих приміщень у комунальну 

власність територіальної громади Глибочицької сільської ради» - нежилі    

приміщення   (будинок  старої   школи (майстерня) – 1950 р., хлів – 1952 р., 

туалет – 1984 р.), які знаходяться у с. Глибочиця. 

ВИРІШИЛИ: 1. Включити до порядку денного питання «Про безоплатну 

передачу нежилих приміщень у комунальну власність територіальної громади 

Глибочицької сільської ради». 

«За» - 7. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

                           2. Затвердити наступний порядок денний засідання постійної 

комісії в цілому:     

                               

          1. Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник   

                   управління фінансів райдержадміністрації 

 
2. Про затвердження переліку майна, що передано з оперативного 

управління та балансу комунальної  установи «Центральна  районна лікарня»  

Житомирської районної ради в оперативне управління та на баланс 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги»  

Житомирської районної ради  згідно актів приймання- передачі. 



Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                  питань управління об’єктами  спільної власності  

                  територіальних громад сіл, селищ району 

 
3. Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – головний спеціаліст  

                            з питань юридичного забезпечення виконавчого апарату  

                             районної ради   

 
4. Про створення контрольної комісії з вивчення стану проведеного 

капітального ремонту будівлі та приміщення ДНЗ в с.Ліщин та тимчасової 

контрольної комісії з питань використання коштів районного бюджету. 

         Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови 

                            районної ради  

 

5. Про безоплатну передачу нежилих приміщень у комунальну 

власність територіальної громади Глибочицької сільської ради» 

        Інформує: Сокальський Сергій Вікторович – Глибочицький сільський  

                           голова 

 

Результати голосування: 

«За» - 7. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно, порядок денний засідання затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії. 

    Інформує: секретар постійної  комісії  Голік Т.І. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання комісії: з кожного 

питання порядку денного надати доповідачам по 10 хвилин,  а з питань 

бюджету – до 20 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин.  

Результати голосування: 

«За» - 7. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету на 2017 рік. 

Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна - начальник   

                   управління фінансів райдержадміністрації 

ВИСТУПИЛИ: Голік Т.І. запитала чи звертався відділ культури і туризму РДА 

щодо придбання комп’ютерів для Троянівського БК. 



      Ходоровська Н.В., відповіла, що потреба відділу культури і туризму РДА 

щодо придбання комп’ютерів для Троянівського БК включена у пропозиції по 

розподілу коштів.  

      Стах В.М., вніс пропозицію включити 50 тис. грн. із коштів, що 

розподіляються ним як депутатом  на добудову Коднянської школи. 

       Крутій С.Г., повідомив. Що районна рада та РДА звертатимуться також  ідо 

народного депутата України Развадовського В.Й. про ініціювання ним 

виділення коштів на добудову Коднянської школи із державного бюджету.  

       Білецький О.М., запитав яка сума коштів залишилася нерозподіленою. 

       Ходоровська Н.В., відповіла, що з урахуванням рішення районної ради по 

розподілу коштів 30% депутатами та 70% РДА нерозподіленими на даний час є 

кошти в сумі 1 млн. грн. депутатських та 1,4 млн. грн. – РДА. Також наголосила 

на тому, що необхідно також залишити певну суму у резерві.  

      Дєньга В.А., звернув увагу депутатів на те, що об’єднані громади 

самостійно формують свої бюджети, до районного бюджету податки з цих 

територій не надходять, а тому виділяти кошти на потреби ОТГ із районного 

бюджету недоцільно та несправедливо по відношенню до громад району, які не 

об’єдналися. 

       Парфентієва Т.М., наголосила на тому, що виділення коштів на 

Денишівську ЗОШ – це рішення депутатської фракції, до якої входить депутат 

від Денишів Вербило Л.В.  

       Гречко А.К., зауважив, що якщо депутати вирішили за доцільне передати ці 

кошти об’єднаній громаді, то вони мають повне право на це, адже ОТГ із 

району ніхто не виключав – територіально вона як належала до Житомирського 

району, так і належить тепер. 

  

      На засідання комісії прибула депутат районної ради Шахова О.П. 

      У роботі комісії беруть участь 8 депутатів. 

 

      Результати голосування за те, щоб виділити кошти в сумі 221 331 грн., що 

передбачені за розподілом коштів депутата районної ради Вербило Л.В.,  на 

ремонт та облаштування комп’ютерного класу   Денишівської ЗОШ І-ІІІ 

ступенів: 

«За» - 2. 

«Проти» - 4. 

«Утримались» - 2. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., виступив щодо спрямування коштів на 

добудову Коднянської школи. 

         Дєньга В.А.. запитав на які конкретно потреби на добудову Коднянської 

школи спрямовуються кошти та чи буде частина їх спрямована на охорону. 

         Микитюк С.М., відповів, що дані кошти будуть спрямовані цільовим 

методом виключно на будівельні роботи; на оплату послуг з охорони їх 

неможливо буде використати.  

          

 



ВИРІШИЛИ: Внести запропоновані зміни до районного бюджету на 2017 рік з 

урахуванням доповнень. 

Результати голосування: 

«За» - 8. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку майна, що передано з оперативного 

управління та балансу комунальної  установи «Центральна  районна лікарня»  

Житомирської районної ради в оперативне управління та на баланс 

комунальної установи «Центр первинної медико-санітарної допомоги»  

Житомирської районної ради  згідно актів приймання- передачі. 

            Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з  

                               питань управління об’єктами  спільної власності  

                               територіальних громад сіл, селищ району 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про припинення Комунального підприємства «Редакція газети 

«Приміське життя» Житомирської районної ради. 

         Інформує: Садовська Світлана Олександрівна – головний спеціаліст  

                            з питань юридичного забезпечення виконавчого апарату  

                             районної ради   

        Проінформувала про те, що з метою здійснення реєстрації прав 

засновника, які районною радою передано трудовому колективу редакції газети 

«Приміське життя», трудовий колектив редакції подав районній раді  протокол 

зборів трудового колективу від 15.02.2017р. про реформування ЗМІ шляхом 

його перетворення у Товариство з обмеженою відповідальністю, а через кілька 

днів  передано інший протокол трудового колективу, у якому зазначено значно 

більшу кількість членів трудового колективу, аніж було зазначено у 

попередньому, та згідно якого трудовий колектив має намір створити Приватне 

підприємство. Повідомила про те, що з метою дотримання вимог чинного 

законодавства України, зокрема трудового законодавства, та забезпечення 

рівних прав і можливостей усіх членів трудового колективу у даному процесі, 

районною радою  направлено звернення до редакції з проханням надати список 

працівників та копії наказів про призначення. Наголосила на тому, що 

редакцією подано два взаємопротилежні протоколи, жоден з них не скасований.    

ВИСТУПИЛИ: Юхимчук С.М., в.о. головного редактора, проінформував, що 

на засіданні 15 лютого троє представників трудового колективу відмовилися 

підписувати протокол. Запропонував вилучити із проекту рішення норму щодо 



суб’єкту господарювання, у який  має бути перетворене комунальне 

підприємство. 

      Сень Є.П., представник трудового колективу газети, повідомила, що на 

загальних зборах трудового колективу 15 лютого були присутні 5 працівників – 

на той час – це усі члени трудового колективу. Сказала, що трудовому 

колективу було запропоновано підписати уже заздалегідь підготовлений 

протокол щодо створення Приватного підприємства. Нею, Сень Є.П., було 

запропоновано поставити почергово на голосування обидві пропозиції: щодо 

створення Приватного підприємства та Товариства з обмеженою 

відповідальністю, на що два члени трудового колективу не погодилися та 

покинули засідання (вийшли з кабінету), а інші три члени трудового колективу 

продовжили засідання  та прийняли рішення створити Товариство з обмеженою 

відповідальністю. Наголосила на тому, що збори 15 лютого проведено у 

законний спосіб та рішення на  зборах прийняті згідно із законодавством. 

Звернулася до депутатів надати оцінку обом протоколам.   

      Гребенюк О.П., голова постійної комісії з гуманітарних питань, охорони 

здоров’я та соціального захисту населення, проінформував про те, що 

гуманітарна комісія це питання розглядала, але на той час трудовий колектив 

ще не визначився із організаційно-правовою формою суб’єкта господарювання, 

на який  буде перетворено комунальне підприємство. Запропонував перенести 

дане питання на наступну сесію, а трудовому колективу до цього часу 

визначитися із  організаційно-правовою формою суб’єкта господарювання, на 

який  буде перетворено комунальне підприємство.  

        Юхимчук С.М., в.о. головного редактора, повторно запропонував вилучити 

із проекту рішення норму щодо суб’єкту господарювання, у який  має бути 

перетворене комунальне підприємство. 

        Оржехівський В.М., зауважив про те, що засновником комунального 

підприємства є районна рада і їй, як засновнику, не байдуже подальша доля 

підприємства, зокрема і те чи буде надалі функціонувати газета чи ні.  

       Результати голосування за те, щоб погодити проект рішення «Про 

припинення Комунального підприємства «Редакція газети «Приміське життя» 

Житомирської районної ради» та рекомендувати його на затвердження 

районної ради: 

Результати голосування: 

«За» - 0. 

«Проти» - 8. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення не прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати районній раді відтермінувати розгляд даного 

питання та доручити постійній комісії з гуманітарних питань, охорони здоров’я 

та соціального захисту населення  вивчити дане питання та внести пропозиції 

на наступну сесію районної ради.  

Результати голосування: 

«За» - 8. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 



 

4.СЛУХАЛИ: Про створення контрольної комісії з вивчення стану 

проведеного капітального ремонту будівлі та приміщення ДНЗ в с.Ліщин та 

тимчасової контрольної комісії з питань використання коштів районного 

бюджету. 

         Інформує: Білецький Олег Миколайович – заступник голови 

                            районної ради  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення, винести його на розгляд 

пленарного засідання 9 сесії та рекомендувати на затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

5.СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу нежилих приміщень у комунальну 

власність територіальної громади Глибочицької сільської ради» 

        Інформує: Сокальський Сергій Вікторович – Глибочицький сільський  

                           голова 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення, винести його на розгляд 

пленарного засідання 9 сесії та рекомендувати на затвердження районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участь у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

 

 

      Головуючим засідання комісії оголошено закритим. 

 

 

 

Голова засідання, секретар комісії                                                 Т.І.Голік 

 

 

Секретар засідання                                                                           Т.М.Парфентієва 

 


